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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2023/24:1043 Riskerna för en begränsning av Systembolagets utbud vid 
gårdsförsäljning

Systembolaget är en viktig alkoholpolitisk aktör, men företaget är också 
betydelsefullt för att erbjuda befolkningen ett brett och högkvalitativt utbud av 
alkoholhaltiga drycker över hela landet. För mindre aktörer och producenter är 
Systembolagets såväl fasta som lokala och småskaliga sortiment viktiga kanaler 
för att nå marknaden.

I samband med regeringens förslag om så kallad gårdsförsäljning ökar 
emellertid oron för negativa konsekvenser för de aktörer som är beroende av att 
Systembolaget tar in ett lokalt sortiment och för kunder som uppskattar det 
tillfälliga sortimentet. Senast för någon vecka sedan gav en respekterad 
producent offentligt uttryck för en sådan oro.

I sörmländska systembutiker finns i dag en rad lokala produkter tillgängliga, 
vilket ger mindre företag tillgång till en marknad. För konsumenterna skulle 
förändringar av det lokala och småskaliga samt det tillfälliga 
sortimentet innebära försämringar i tillgänglighet och ge ett smalare utbud.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed:

 

Avser ministern att agera för att garantera att Systembolaget – trots 
experimentet med så kallad gårdsförsäljning – även fortsättningsvis 
erbjuder det bredare sortimentet i sina sörmländska butiker?

………………………………………

Fredrik Olovsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-09
Besvaras senast
2024-08-23
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


